

Haines Parents:  
興氏學校家長們

It's official! Fall is here.

Please make sure your child is dressed for the weather. We will continue to go outside for recess unless it is raining.

If you received a letter from the school about missing shots and/or and physical forms, please turn in all paperwork by Monday, October 15th or your child will be excluded from school.

LSC fundraiser continues. Which class will sell the most taffy apples? All monies are due on Friday, October 19th.

Picture Day will be on Friday, October 19th. Get ready to smile for the camera.

Mark your calendar for our Trunk or Treat, Wednesday, October 24th at 4:00 pm. It's a fun evening of visiting trunks in Haines parking lot and getting treats. You get to decorate your trunk \$5.00 and it's only \$1.00 for all students.

Enjoy the weather!

秋天正式來了！

請確保您的孩子穿著配合天氣的衣服，除非下雨，否則學生們將繼續在外出小息。

如果您收到學校關於未完成注射或身體檢查的信件，請在 10月15日星期一之前遞交所有文件，否則您的孩子將被停課。

校董會籌款活動仍在繼續，哪個課室出售最多朱古力蘋果？所有款項將於10月19日星期五到期。

拍照日將於10月19日星期五舉行，準備好為相機微笑。

請在10月24日星期三下午4:00標記您的日曆，我們有車尾箱和糖果的活動，這是一個有趣的晚上，來興氏學校停車場從車尾箱獲得糖果，你可以裝滿糖果在你的車尾箱來，費用是5.0元，所有參加學生只需1.00元。

享受天氣！

Catherine Amy Moy Davis ([camoy@cps.edu](mailto:camoy@cps.edu))  
Principal  
校長梅綺雯